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Návrh   uznesenia 
 
 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Dúbravka 
 

berie na vedomie 
 
informáciu  o vybavení  interpelácií  Mgr. Mateja Nagya,  poslanca Miestneho  zastupiteľstva 
mestskej   časti   Bratislava-Dúbravka z  8.  zasadnutia   Miestneho   zastupiteľstva    mestskej   
časti   Bratislava–Dúbravka  zo   dňa 11.5.2020. 
 

--- 
 

Informácia 
 o vybavení interpelácií poslanca Miestneho zastupiteľstva z 8. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Dúbravka zo dňa 11.5.2020. 
__________________________________________________________________________ 
 
 
Interpelant: Mgr Matej Nagy, poslanec Miestneho zastupiteľstva   
 
Interpelovaný: Ing. Rastislav Bagar, prednosta 
 
Vybavenie interpelácií: 
 

1. Žiadam o právne stanovisko k neplneniu uznesenia č. 287/2018 písomnou formou.  
 
Odpoveď: 
 
Podrobná Informácia o stave prípravy územnoplánovacích podkladov a územnoplánovacích 
dokumentácií v roku 2019 bola predložená na 3. zasadnutie miestneho zastupiteľstva dňa 
16.4.2019. Dôvody prečo nie je možné vypracovať územné plány zón na záhradkárske osady 
boli v predloženom materiáli riadne vysvetlené. Obstarávanie územných plánov týchto 
záhradkárskych osád by bolo v rozpore s platným územným plánom hl. mesta SR Bratislavy, 
ktorý je pre mestskú časť záväzný. Na rokovaní miestneho zastupiteľstva nikto z prítomných 
poslancov nevzniesol akékoľvek námietky k predloženému materiálu. Plnenie Uznesenia 
287/2018 by bolo v rozpore s platnou legislatívou. 
 
 
 

2. Žiadam o kópie faktúr č. 12058 a 11726 z roku 2019 a faktúry č. 11788 a 1179 z roku 
2019.  

 
Odpoveď: 
 
Všetky faktúry sú riadne zverejňované v súlade s platnou legislatívou na webovej stránke 
mestskej časti. Kópie požadovaných faktúr boli interpelantovi zaslané. 
 
 


	Návrh   uznesenia

